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Summary

        
Visual evoked neuromagnetic fields were recorded after stimulation of the right and left foveal half-field and of the right lower and upper quadrant. A contralateral topography of the dominant complex of the visual evoked field was measured on the skull after right and left half-field stimulation. After switching from the right half-field stimulation to the stimulation of the right quadrants we observed large individual differences in our subject group. A possible morphological explanation is that the more elementary stimulation in the quadrants is connected with a greater number of dipole orientations as compared with the less elementary stimulation in the half-fields.


      
        
Zusammenfassung

        
Nach Stimulation des rechten und linken fovealen Halbfeldes und des rechten unteren und oberen Quadranten wurden visuell evozierte neuromagnetische Felder abgeleitet. Nach rechter und linker Halbfeldstimulation ergab sich auf der Schädeloberfläche jeweils eine kontralaterale Topographie für den dominanten Komplex des visuell evozierten Feldes. Nach Übergang von der rechten Halbfeldreizung zur Stimulation der rechten Quadranten zeigten sich innerhalb unserer Probandengruppe größere individuelle Unterschiede. Diese individuellen Unterschiede können morphologisch in erster Näherung damit interpretiert werden, daß der elementareren Stimulation in den Quadranten eine größere Anzahl möglicher Stromdipolorientierungen zuzuordnen ist, als der weniger elementaren Stimulation in den Halbfeldern.
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